
 

 

Interpellation 

Ställs till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Rolf Gustavsson 

Under ett par års tid har sektor Utbildning och kultur påtalat behovet av att dels bygga nya förskolor 

för att möta det ökade antalet förskolebarn, dels renovera befintliga verksamheter. Det finns också 

ett behov att fler skolbyggnader i Ale. Utbildningsnämnden har, med full enighet, fattat ett antal 

beslut i de här frågorna, se förteckning nedan 

- Upprustning Hövägens förskola i Älvängen 

- Upprustning Vitklövergatans förskola i Nödinge 

- Förstudie inför utbyggnad av Bohusskolan 

- Ny skola i Nödinge 

- Förprojektering utbyggd och central skolenhet i Skepplanda 

- Iordningställande av utemiljö på Da Vinci skolan i Nödinge 

- Förstudie framtida nyttjande av Madenskolan i Älvängen 

- Byggnation av ny förkola i Surte 

Då inga eller få nyheter kommer i de här ärenden undrar jag: 

Var i processen ligger de nödvändiga besluten? 

När kommer ärenden att hanteras av beslutande nämnd? 

När kommer en tidplan att finnas framme för ovanstående åtgärder? 

 

Då det är oklart var i beslutskedjan ärenden fastnat, samt oklarheter kring om man får ställa en 

interpellation till två ordförande ställs en likadan interpellation till ordförande för Kommunstyrelsen, 

Paula Örn. 

 

Elena Fridfelt (c) 


